
Institutrådsmøde den 26. september 2022 
Referat: 
 
 
Deltagere: 

• Institutleder, Professor Susanne S. Pedersen (Formand) 
• Lektor Christian Gerlach (Næstformand) 
• Professor Kaya Roessler 
• Lektor Lotte Huniche 
• Lektor Mette Elmose Andersen 
• Uddannelsessekretær Charlotte Dickmeiss 
• SpecialkonsulentThorbjørn Hertz Jensen 
• Studiekoordinator Anne-Christina Nielsen 
• Ph.d.-studerende Martin Mau 
• Studerende Trine Banzon (Afbud) 
• Studerende Leila Sabanovic (Afbud) 
• Studerende Linnea B Hansen 
• Mette Bach Moesgaard (referent) 

 
 
 

 
12.30-12.50:      Medinddragelse: Diskussion som skal udmunde i udfyldelse af skema som tilbagemelding 

(materialet er sendt ud til alle den 12/9 – frist 12/10)  
  
12.50-13.30:      1. Hvad mener vi med lærings- og undervisningsmiljø, og hvorfor er det vigtigt?  

2. Erfaringer med igangværende initiativer til understøttelse af lærings- og 
undervisningsmiljø på instituttet 

  
13.30-13.50        Forslag til initiativer (instituttets flytning til nye lokaler primo 2023 medtænkes) 
  
13.50-14.00        Eventuelt 
 
 
 

1. Drøftelse af alle punkterne. Christian udfylder skemaet. 
2. Punktet slettes, da indholdsmæssigt ejerskab er uvist. Vi starter på en frisk og kommer rundt om 

punktet på anden vis. 
3. Det er vigtigt, at der bliver sat tovholdere på nye punkter, som kan følge op. Forslag om at lave en 

idebank, årshjul; vi bruger næste møde til at lave et årshjul, som skal hjælpe os med at få et bedre 
overblik og synliggøre, hvad vi skal bruge institutrådet til, samt hvilke væsentlige emner, vi skal 
drøfte på møderne. Christina opretter et dokument og lægger på Sharepoint. Formålsparagraffen 
skal sættes ind øverst i dokumentet, og så melder medlemmer ind med forslag til væsentlige 
temaer. Studenterrepræsentanterne skriver til Christina, da de ikke har adgang til Sharepoint. 

4. Ikke noget til eventuel. 

 
Punkt til næste møde: Fokus på eksterne midler (ift. mødet med prodekan den 6/10).  


